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Dato: 7. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt EU-støtten til solbærbeplantning har
ødelagt markedet for danske solbæravlere, jf. Jyllandsposten den 6. august
2014, Erhverv side 3: "Danske bær giver blodrød bundlinje". Ministeren bedes
i den forbindelse også oplyse, om der fortsat gives støtte til solbærbeplantning
og lignende, og ligeledes oplyse hvordan markedskonsekvenserne for sådan
støtte afdækkes. Endelig bedes ministeren oplyse, om ministeren vil tage ini-
tiativ til at forbedre vilkårene for solbærproducenterne i Danmark, så solbær
bevares som den største afgrøde for dansk bæravl.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Kjer Hansen (V).

På udvalgets vegne

Eva Kjer Hansen
formand
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